



FEBRUARY 2022 / FEVRIER 2022



BELGIUM : ETION

[Er zijn betere instrumenten dan de coronabarometer](#) - *Opinie van Hans Diels (De Tijd, 12 januari 2022)*

Het coronacommissariaat stak de **coronabarometer** in de vriezer nadat de deltavariant was opgedoken. De situatie was te hard veranderd en de barometer kon niet meer dienstdoen. Nu duikt hij weer op. Maar hebben we hem ook nodig?

[Il existe de meilleurs instruments que le baromètre corona](#) - *Opinion par Hans Diels (De Tijd, 12 janvier 2022)*

La commission Corona a mis le baromètre Corona au congélateur après l'apparition de la variante delta. La situation avait trop changé et le baromètre ne pouvait plus être utilisé. Maintenant, il est réapparu. Mais en avons-nous besoin ?

[There are better instruments than the corona barometer](#) - *Opinion by Hans Diels (De Tijd, 12 January 2022)*

The corona commission put the corona barometer in the freezer after the delta variant had appeared. The situation had changed too much and the barometer could no longer serve its purpose. Now it has reappeared. But do we need it?

EUROPE : ESMA

[ESMA seeks investor protection and intermediaries experts for stakeholder panel](#)

The European Securities and Markets Authority (ESMA) has extended the deadline for the ...
[esma35-30-703 ipisc cwg call for interest.pdf](#)

L'ESMA recherche des experts en protection des investisseurs et des intermédiaires pour un panel de parties prenantes. L'Autorité européenne des marchés financiers (AEMF) a reporté la date limite au...

[esma35-30-703 ipisc cwg call for interest.pdf](#)

[ESMA publishes results of its assessment of systemically important UK Central Counterparties](#)

The European Securities and Markets Authority (ESMA), the EU's securities markets regulator, today published a...

[esma91-372-1913 statement uk ccp article25 2c assessment 2021.pdf](#)

L'ESMA publie les résultats de son évaluation des contreparties centrales britanniques d'importance systémique : L'Autorité européenne des marchés financiers (ESMA), le régulateur des marchés de valeurs mobilières de l'UE, a publié aujourd'hui une...

[esma91-372-1913 statement uk ccp article25 2c assessment 2021.pdf](#)

FRANCE: F2IC

Découvrez le dernier numéro du magazine [Inform@ctions](#) de décembre 2021 : Meilleurs Voeux ! La Fédération des Investisseurs Individuels et des Clubs d'Investissement a le plaisir de vous communiquer le dernier numéro du magazine [Inform@ctions](#) de décembre 2021.

- N'hésitez pas à consulter les présentations des réunions d'actionnaires réalisées en 2021 [en cliquant ici](#).
- Vous serez informé des prochains événements sur notre site internet www.f2ic.fr


Nous vous souhaitons d'excellentes fêtes de fin d'année ainsi que tous nos voeux pour l'année 2022.

Discover the latest issue of [Inform@ctions](#) magazine for December 2021: Best Wishes!
The Fédération des Investisseurs Individuels et des Clubs d'Investissement is pleased to announce the latest issue of [Inform@ctions](#) magazine for December 2021.

- Please feel free to consult the presentations of the shareholder meetings held in 2021 by [clicking here](#).
- You will be informed of upcoming events on our website www.f2ic.fr

We wish you a happy holiday season and all the best for the year 2022.

GERMANY : AGP

| | |
|---|--|
| <p>AGP Mitteilungen 2021</p> <p>Die AGP Mitteilungen sind seit Gründung der AGP das zentrale Medium zur Dokumentation ihrer Tätigkeiten sowie der zeitaktuellen Aspekte der Mitarbeiterbeteiligung in Deutschland. Sie beleuchten rechtliche und steuerrechtliche Regelungen, politische Entwicklungen und betriebliche Modelle, dokumentiert Tagungen, Veranstaltungen und Geschehnisse aus dem Verband und liefert Erfahrungsberichte und Konzepte der Erfolgs- und Kapitalbeteiligung aus den Unternehmen.</p> <p><u>Für 2021 :</u></p> <p>Durchbruch : Bundesregierung beschliesst weitreichende Reform zur Mitarbeiterbeteiligung Seite 6</p> <p>Vermögensbildung : Die Brücke zwischen Kapital und Arbeiten ausbauen Seite 10</p> <p>Vergütung : Aktienbasierte Vergütungs und Beteiligungsprogramme in der Pandemie Seite 16</p> |  |
|---|--|

Depuis la création d'AGP, les [communiqués de l'AGP](#) constituent le principal moyen de documentation de ses activités et des aspects actuels de la participation des salariés en Allemagne. Ils mettent en lumière les réglementations juridiques et fiscales, les développements politiques et les modèles d'entreprise, documentent les congrès, les manifestations et les événements de l'association et fournissent des rapports d'expérience et des concepts de participation aux bénéficiaires et au capital des entreprises.

Pour 2021 :

- Percée : Le gouvernement fédéral adopte une réforme ambitieuse de la participation des salariés Page 6
- Constitution de patrimoine : Développer le pont entre le capital et le travail Page 10
- Rémunération : Les programmes de rémunération et de participation basés sur des actions dans la pandémie Page 16

Since its foundation, the [AGP Mitteilungen](#) have been the central medium for documenting the activities of the AGP and the current aspects of employee share ownership in Germany. It sheds light on legal and tax regulations, political developments and company models, documents conferences,


events and happenings from the association and provides reports on experiences and concepts of profit-sharing and employee share ownership from the companies.

For 2021 :

- Breakthrough: Federal government adopts ambitious employee participation reform Page 6
- Wealth building: Building the bridge between capital and labour Page 10
- Compensation: Equity-based compensation and participation programmes in the pandemic Page 16

UK :

EOA

| Upcoming Events | |
|---|---|
|  | EOA Conversation – Leaders of Employee Owned Businesses: 09.02.22 |
| | 09 February 2022 @ 11:00 am - 12:30 pm |
| | EOA Conversation – HR Professionals: 16.02.22 |
| | 16 February 2022 @ 11:00 am - 12:30 pm |
| | EOA Virtual Network Meeting: 02.03.2022 |
| | 02 March 2022 @ 11:00 am - 12:30 pm |

ESOP Centre :

[PR battle over public sector bonus troughing](#) : The Financial Conduct Authority (FCA) is hiring a City PR company on a £460,000 contract to help it push back employee demands to scrap planned pay and bonus cuts, reported The Telegraph. The FCA approached FTI Consulting after failing to attract any bidders for the job of helping the FCA to push the planned reforms through. Employees claim that the cuts would reduce most colleagues' pay packets by around ten percent. In addition, FCA CEO Nikhil Rathi wants to halt all staff bonus payments for the time being after a series of disastrous failures by the FCA to head off sudden bankruptcies by Patisserie Valerie and Carillion. He wants to end the current semi- automatic annual bonus culture at the FCA.

[Bataille de relations publiques sur les primes du secteur public](#) : La Financial Conduct Authority (FCA) engage une société de relations publiques de la City pour un contrat de 460 000 £ afin de l'aider à repousser les demandes des employés de supprimer les réductions de salaire et de primes prévues, rapporte The Telegraph. La FCA a fait appel à FTI Consulting après n'avoir attiré aucun soumissionnaire pour l'aider à faire passer les réformes prévues. Les employés affirment que les réductions réduiraient le salaire de la plupart de leurs collègues d'environ dix pour cent. En outre, le PDG de la FCA, Nikhil Rathi, veut mettre un terme à tous les paiements de bonus du personnel pour le moment, après une série d'échecs désastreux de la FCA pour éviter les faillites soudaines de Patisserie Valerie et Carillion. Il veut mettre fin à la culture actuelle de bonus annuels semi-automatiques à la FCA.


USA

NCEO :

[The National Defense Authorization Act signed into law on December 27](#) contains the first-ever government contracting program to specifically encourage ESOPs, creating a Department of Defense pilot program to allow companies that are or become 100% ESOP-owned to receive noncompete follow-on contracts for the work, even if they no longer meet applicable small business or other set-aside requirements. [[More...](#)]

[La loi sur l'autorisation de la défense nationale signée le 27 décembre](#) contient le tout premier programme de passation de marchés publics visant à encourager spécifiquement les ESOP, en créant un programme pilote du ministère de la défense pour permettre aux entreprises qui sont ou

deviennent détenues à 100 % par des ESOP de recevoir des contrats de suivi sans concurrence pour le travail, même si elles ne répondent plus aux exigences applicables aux petites entreprises ou à d'autres marchés réservés. [\[Plus...\]](#)

| | |
|---|---|
|  | <p style="text-align: center;">2022 Ownership Compass Webinar Series</p> <p>The NCEO Ownership Compass returns in February 2022! Weekly webinars are free to all NCEO members.</p> <p>Join us every Tuesday from 9:30-10:30 am PST / 12:30-1:30 EST to stay up-to-date on the information presented by experts from the employee ownership community.</p> <p>The first webinars for 2022 are up on our website. Sign up today!</p> |
|---|---|

PSCA :



The banner features a gradient background from teal to orange. On the left is the PSCA75 logo. In the center is the text "Register Now!". On the right is the 2022 PSCA National Conference logo, which includes a stylized bird emblem and the text "PSCA NATIONAL CONFERENCE APRIL 28-29 • PHOENIX".

<https://www.pscanational.org/>



A collection of social media and website links. A blue "WWW" icon is positioned above a list of domain names: aipf-association.fr, aipf-association.eu, aipf-association.com, aipf-association.org, iafp-association.fr, iafp-association.eu, iafp-association.com, and iafp-association.org. A blue "LinkedIn" icon is positioned above the link iafp-aipf.